





Scan WeChat for more info

L.A. Diamond Lions Club
Covina Breakfast Lions Club
Hacienda Heights East Valley Lions Club
L. A. Chinese Lions Club
L. A. Industry Hills Lions Club
Monroiva Lions Club
Temple City Centennial Lions Club

2024-2025

(alphabetical order)

PEACE WITHOUT LIMITS

For over three decades, Lions clubs around the globe have been sponsoring a very special art contest in schools and youth groups. Creating peace posters gives children everywhere the chance to express their visions of peace and inspire the world through art and creativity.

Students ages 11, 12 or 13 as of November 15 are eligible to participate in the International Peace Poster Contest.

Grand prize \$5,000 and a trip with two guests to the awards ceremony. 23 Merit Award \$500 each

CLUB AWARDS \$150, \$100, \$50
DEADLINE TO SUBMIT TO OUR CLUB
11/03/2024







WeChat for more info 掃微信二維碼

L.A. Diamond Lions Club

Covina Breakfast Lions Club

Hacienda Heights East Valley Lions Club

L.A. Chinese Lions Club

L. A. Industry Hills Lions Club

Monroiva Lions Club

Temple City Centennial Lions Club

洛杉磯鑽石獅子會主辦 科文納早餐獅子會 哈崗東區獅子會 洛杉磯華人獅子會 洛杉磯工業山莊獅子會 蒙洛維亞獅子會

共同協辦

(按照英文字母排列)

天普市百年獅子會

2024-2025

EACE WITHOUT LIMITS 和平無止境

三十多年來,全球各地的獅子會一直在學校和 青少年團體中資助一項特別的藝術比賽。 繪製和平海報給全球的兒童一個表達他們對和平 願景的機會,並以藝術和創造激發世界。

歡迎11-13歲的青少年參加如此有意義的比賽 全球總決賽優勝者:\$5000獎金並有23位佳作得主 \$500

主辦獅子會主席獎 \$150, \$100, \$50
DEADLINE TO SUBMIT TO OUR CLUB 會賽截止日期
11/03/2024

掃右上角二維碼或聯繫召集人徐麗626.340.8739 會長 ANGEL PEIL 626.203.6511